
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 16. november 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål AO

Mener ministeren, at bestyrelsen for kapitalforeningen Investin Pro, der oprettede en fond

med det formål at spekulere i at få tilbagetalt schweizisk udbytteskat , bør fremlægge be-

styrelsesprotokoller med henblik på en fuld afklaring af sagen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF).

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
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